

HIDEAWAYS HOTELS®

Die schönsten Spa- und Wellness-Hotels
2016/2017



Jubiläumsausgabe

KLOCKE VERLAG





MATAHARI BEACH RESORT & SPA, BALI

FACILITIES

Wer auf der „Insel der Götter“ einen wahrhaft göttlichen Urlaub erleben will, kommt nicht umhin, im Fünf-Sterne-Hotel Matahari Beach Resort & Spa zu logieren. Schon beim Betreten des weitläufigen Hotelareals mit der subtropischen Gartenanlage wird man vom Zauber Balis umschmeichelt. Nur 16 Bungalows – jeder für sich mit den liebevollen Interieurs ein Meisterwerk balinesischer Handwerkskunst – bieten Erholung bei größtmöglicher Privatsphäre. Entspannung und Inspiration, Harmonie im Einklang mit der Natur sind die Pfeiler, auf denen das Wellnesskonzept beruht. Die balinesische „De-Stress-Bestimmung“ lässt sich nirgends stimmungsvoller erleben, als im mehrfach ausgezeichneten Parwathi Spa. Die Treatments entspringen traditionellen balinesischen Techniken und indischer Spiritualität. Unvergessen bleibt eine sechshändige Synchronmassage. Für seine „Reise nach innen“ und auch für die äußere Schönheit kann sich jeder Gast sein ganz individuelles Treatment-Menü zusammenstellen. Wer möchte, beginnt den Tag mit einer Ashtanga-Yoga-Stunde im Garten. Die mystische Atmosphäre einerseits und die holistische Philosophie, bei der der Mensch mit seinen Bedürfnissen im Mittelpunkt steht, andererseits haben dem Resort international hochkarätige Auszeichnungen gebracht. So wurde das Privathotel bereits mit dem Tri Hita Karana Award mehrfach mit Gold und als einziges Hotel in dieser Kategorie auch mit Platinum ausgezeichnet. Im Ranking der HIDEAWAYS-Leser logiert das Resort seit Jahren unter den Top 20.

Anyone who would like to experience a truly divine holiday on Bali, the "Island of the Gods", should not miss a stay in the 5-star Matahari Beach Resort & Spa. As soon as you step into the extensive hotel grounds with beautiful sub-tropical gardens you are surrounded by the pure magic of Bali. The bungalows, of which there are only 16, each have an individual, carefully designed interior and are a real treasure trove of Balinese art and fine craftsmanship which promise relaxation with maximum privacy. Regeneration, inspiration and harmony in unison with nature are the pillars of the spa philosophy. The typical Balinese stress-free way of life can be experienced in no better place than the wonderfully atmospheric and multi-award winning Parwathi Spa which offers treatments based on traditional Balinese techniques and Indian spirituality. Unforgettable is the 6 hand synchronous massage which relaxes and rejuvenates. Guests can also put together their very own personal treatment menu for their "journey inwards" as well as their outer, physical beauty. Those who so wish, can start the day with ashtanga yoga in the garden. The resort's mystical atmosphere as well as its holistic philosophy in which guests and their needs are in the foreground, have led to numerous prestigious international awards. The private hotel has, for example, won the Tri Hita Karana Award in Gold several times and is also the only hotel in this category to win it in Platinum. In a HIDEAWAYS reader ranking, the Matahari has been in the top 20 for years.

Matahari Beach Resort & Spa
Owner: Magnus and Parwathi Bauch
General Manager:
Jany-Michel Fourré
Jalan Raya Seririt - Gilimanuk
Pemuteran/Gerokgak
81155 Buleleng, Bali/Indonesia
Phone: 00 62 / 362 / 9 23 12
Fax: 00 62 / 362 / 9 23 13
E-mail: info@matahari-beach-resort.com
Internet: www.matahari-beach-resort.com

30 rooms and two Deluxe Suites from US\$ 267 – 368 per person/night; separate Villa Cempaka, around two minutes' walk from the resort, offers two bedrooms and private pool for US\$ 325 – 410 per night; minimum stay of 7 nights. Rates quoted do not include service charge and government taxes of 21 %.

Distance from airport:
Bali/Denpasar 120 km
Air-conditioned hotel limousine per way US\$ 129 up to 3 pers. max., helicopter transfer upon request



HIDEAWAYS
HOTELS

HIDEAWAYS
HOTELS